
Jeseni bodo pohiteli
Pri gradnji komunalnih objektov ni bilo večjih zastojev

Na zborih volilcev je naj-
bolj očitna skrb občanov za
okolje, v katerem živijd.
Však želi, da bi do doma
lahko prišel po asfaltiram
ulici, ki je ponofii lepo raz-
svetljena in jo krasijo zele-
nice in široki hodiuki za
pešce.. .

Izpolnitev teh želja pa je
seveda omejena z material-
nitni možnostmi in dejanski-
mi potrebaini. Zato krajevne
skupnosti skrbno pretehtajo

• predloge komunalnih in dru-
gih del v krajevni skupnosti
— in za najpotrebnejSa dela
navadno občlnski proračun
zagotavlja tudi sredstva. Ven-
dar pa so sredstva, zagotov-
ljena po proračunu, šele ob-
ljuba, saj se marsikdaj zgo-
di, da predviden plan le nl
povsem izpoLnjen.

Leto se že krepko nagiba
v drugo polovico, zato je
prav, da si ogledamo postav-
ke proračuna in ugotovimo,
kaj je že bilo narejenega,
kaj bodo urediii še do kon-
ca leta in katere postavke
bodo za letos črtali.

Med komunalnimi objekti
so nadaljevali z gradnjo ka-
nalizacije v Mali vasi — le-
tos so jo uredili še pribliz-
no 550 metrov in ker je zbir-
ni kanal izgotovljen, so se
prvi porabniki na kanalizaci-
jo priključili, čeprav pro-
jekt še ni narejen. Uredili
so tudi brežine in očistili
strugo Kamnlške Bistrice
— nanošenega je bilo nam-
reč že toliko raznega mate-
riala> da je Bistrica začela
poplavljati.

Med postavkami cestnega
sklada je odpadla ureditev
hodnikov za pešce v UlicJ
Cara Dušana in Svetdsavski
ulici — zato pa so uredili
črtomirovo ulico. Namesto
za asfaltiranje severnega ho-
dnika v Tolstojevi Hlici pa
so namenili sredstva za raz-
svetljavo na Vodovodni cesti
— tam so namre« polagali
vodovod In tako so istočas-
no uredili še razsvetljavo.

V Neubergerjevi ulici so
naredili 80 m dolg podaljšek,
tako da imajo pešci zdaj
urejen dostop do Vilharjeve
cesle, razširili pa so tudi

hodnik v Preradovičevi uli-
ci.

2e julija so obnovill asfalt
v Belokranjski ulici In Uli-
ci Luize Pesjakove, uredili
pa so tudi Tomačevsko cesto

Nadalj. na 3. stranl



Jeseni bodo pohiteli
Nadaljevtuije s 1. stranl

ob 2alah, kjer se je pogosto
zadrževala voda. Prav zdaj
končujejo asfaltiranje hodni-
ka in urejanje zelenic ob
Topniški ulici — potera pa
se bodo preselili na Ipavčevo
ulico, kjer bodo asfaltirali
severni hodnik. Se ta mesec
bodo zastavili tudi na Cmu-
čah, kjer bodo asfaltirali
plofinik ob Cesti 24. junija
in štebijevo cesto.

V proračunu so bila pred-
videna ' tudi sredstva za
gradnjo podvoza Samova—
Drenikova ulica. Denarja je
dovolj le za plačilo odškod-
nin tistim, ki se bodo mora-
li odseliti. Do sedaj so izpla-
čali le akontacije, saj bo do-
končne zineske določilo sodi-
šče. Predvidevajo pa, da se
bo prihodnje leto pričelo za-
res — lokacijsko dovoljenje
je že izdano, zdaj pa prido-
bivajo še gradbeno dovolje-
nje. Več o* podvozu bcono
napisali v naši prihodnji
Stevilki.

Asfaltiranje dostopa do
-podjetja za popravilo voz v
' Parmovi ulici bo plačalo več
uporabnikov. Med sofinan-
cerji je tudi občinska skup-
ščina Siška, ki za to trenut-
no nima sredstev — zato se
lahko zgodi, da z asfaltira-
njem letos ne bo nlč.

Precej težav je bilo tudl
prl zbiranju dokumentacije
za ureditev Cerkove in Bra-
tinove ulice, vendar kaže, da
bodo z deli pričeli konec

septembra. V Bratinovi uUci
bodo asfaltirali pločnike tn
uredili- r^zsvetljavo, rekcn-
struirali' pa bodo tudi za-
hodnl del Cerkove ulice —
asfaltirali bodo vozišče in
na eni strani hodnik za peš-
ce ter uredili razsvetljavo.

Lani so v Turnerjevi ulici
urejali kanalizacijo — zgra-
dili so zbiralnik in potem
bi morali ulici spet urediti
tako, kot je bila prej. Ker
pa je bil dotlej v Turnerje-
vi ulici le provizoriden as-
falt, so sktenili, da bodo
ulico dokončno uredili. Letos
je bila predvidena gradnja
obojestranskih' plo^Snikov na
odseku od Titove ceste do
Popovičev» ulice. To seveda
zahteva precej več sredstev
kot provizoričen asfalt in
zato za letos z gradnjo ne
bo nič. Turnerjevo ulico pa
mislijo v prihodnjem letu
rekonstruirati v celoti in
opremiti z javno razsvetlja-
vo od Titove ceste do Ulice
Pohorskega bataljona.

Do konca leta bodo pora-
bili tudi sredstva, nam«ioe-
na za ureditev razsvetljave
na Titavi cesti na Crnučah
— dogovoriti se je treba še
s krajevno skupnostjo o tem,
kje bodo postavili svetila.

Med pomembnejšimi letoš-
njimi deli je prav gotovo
zgraditev novega armirano-
betonskega ' mostu preko
Mlinščice v Dolu. Soinvesti-
,tX5r mosti>, ki bo odprt za
promet v septembm, je bila
tovama JUB.

Na cesti od Dola do Ihana
sta dva betonska mostička,
ki pa sta ožja od cestišča in
zato ju bodo razširili. Ker
letos verjetno ne bo dovolj
sredstev za razširitev obeh
mostičkov, bodo uredili le
enega, drugi pa bo prišel na
vrsto v prihodnjem letu.

Letos bo verjetno zmanj-
kalo časa za ureditev spod-
njega dela Saveljske ceste.
V spodnjem delu Saveljske
ceste, ki vodi na Nemško
cesto, so namreč trije zelo
ostri ovinkl, ki jih bo treba
presekati, saj so izredno ne-
varni in predstavljajo hudo
prometno oviro. Zato bodo
morali prestaviti traso ceste.
Z deli bodo pričeli takoj, ko
bodo zbrali vso potrebno

• dokumentacijo.
Zaradi tehničnih ovir letos

še ne bodo pričeli z gradnjo
južne servisrje ceste v Sose:

ski BS 7, saj bo treba prej
urediti obvozno cesta

Odslej bo za Bežigradom
tudi veliko bolj svetlo, saj
so pojačali javno razsvetlja-
vo v Robbovi, Detelovi, Novi-
narski in Ijambergerjevi uli-
ci, prav zdaj pa montirajo
nova svetilna telesa tudl v
Celjski ulici, razsvetljeno pa
je tudi pokopališče v Stoži-
cah.

V Celjski ulici bodo uredi-
li tudi zelenlce tako kot v
podaljšku Peričeve in v Ro-
žanskl ulicl.

Oktobra bodo zgradili 60
metrov kanalizacije v Poer-
sterjevi in 250 metrov v Po-
povičevi ulici. Zagotovljena
so tudi sredstva za kanali-
zacijo v Soseski BS 3, kjer
bodo najprej začeli graditl
zbiralnik, ki bo tekel od Ti-
tove do južne servisne ce-
sfs. Izdelanl so že vsi pro-
jekti, podjetje Soseska pa
pripravlja dokumentacijo, ki
je potrebna za gradbeno do-
voljenje.

Do konca leta bodo posta-
vili montažno avtobusno po-
sta.io v Dolu, na črnučah pa
so že uredili brežine in stru-
go v zgornjem toku Crnuš-
nice.

H koncu gredo tudi dela
v Savskem naselju, kjer ure-
jajo dostop do vrstnlh hiš
v Majaronovi ulici, konec
novembra pa bodo pričeli
urejati zemljišče med Serko-
vo, Fabianijevo in Luize Pe-
sjakove ulico. Tu gre za hor-
tikultulno ureditev — uredi-
li bodo otroško igrišče z gu-
galnicami, peskovnikom m
napravami za plezanje, za
starejše otroke in mladino
pa bodo uredili travnato po-
vršino za igre z žogo.

2e lani bi morali urediti
Okrogarjevo ulico na Cmu-
čah — asfaltiranje te ulice
pa je počakalo do letos.

Do konca leta bo torej
plan izpoinjen skoraj v ce-
loti in* tako lahko rečemo,
da bo Bežigrad še lepši, še
modernejši.
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